
Onderwerp  : Verzoek om intrekking lege vergunning augustus 2020 
Locatie   : Reekschekampweg 1 Velp 
Eigenaar  : Hermanussen Bosch VOF 
Huidig   : 20 paarden 
Aangevraagd  : 165 stuks melkvee en 120 stuks jongvee 
 
 
Samenvatting 
Op het agrarisch bedrijf Reekschekampweg 1 te Grave wordt al vanaf 2006 geen melkvee 
meer gehouden. Provincie weigert om te handhaven en het bedrijf te sluiten. 
In plaats van te handhaven verleend zij een Natuurbeschermingswet vergunning aan de 
nieuwe eigenaar voor het houden van 165 melkvee en 120 stuks jongvee. Wij gingen in 
beroep en de rechtbank is het met ons eens. 
 
Uitspraak rechtbank 26 mei 2023 
De rechtbank is van oordeel dat geen sprake is van de voortzetting van een project en dat de 
herstart van de veehouderij moet worden gezien als een nieuw project. Hiervoor is een 
natuurvergunning nodig en die heeft de derde-partij niet. 
 
Nadere toelichting 
 
Milieuvergunning niet in gebruik en dus vervallen 
In het kader van het intrekkingsproject, waarin de MLvC aan gemeenten vraagt om de niet 
gebruikte “lege” vergunningen van agrarische bedrijven in te trekken, hebben we op 18 
augustus 2020 een verzoek tot intrekking van de vergunning, van het agrarisch bedrijf 
Reekschekampweg 1 te Grave, ingediend bij de gemeente Grave. 
De gemeente constateerde dat de milieuvergunning uit 1994, 165 melkvee en 120 stuks 
jongvee, sinds 2006 niet meer in gebruik is. Er worden er geen melkkoeien meer gehouden 
en zijn melktank en koeling verwijderd. In 2014zijn er twee dieseltanks afgevoerd. 
Vanaf 2018 is er geen jongvee meer gehouden maar met enige regelmaat 30 paarden. 
De milieuvergunning voor het houden van 165 melkvee en 120 stuks jongvee is daarmee 
vervallen. 
 
Verzilveren van oude vergunning 
De nieuwe uitbater Hermanussen Bosch VOF heeft in september 2021 een melding bij de 
gemeente Grave ingediend voor het houden van 165 melkvee en 120 stuks jongvee en 
probeert hiermee de vervallen rechten weer leven in te blazen 
Echter er dient ook een natuurbeschermingswet vergunning  van kracht te zijn en die is er 
niet. 
. 
Bezwaar tegen weigering handhaving  
In oktober 2021 hebben we een verzoek tot handhaving ingediend bij Gedeputeerde Staten 
van de provincie Noord-Brabant. We hebben gevraagd om een effectieve bestuursrechtelijke 
sanctie te verbinden aan het zonder vereiste natuurvergunning houden van dieren op deze 
locatie.  
Tegen de weigering van de provincie tot handhaving hebben we op 3 januari 2022 bezwaar 
aangetekend.  



 
De Hoor en adviescommissie van de provincie steunt ons 
Naar aanleiding daarvan heeft de Hoor en adviescommissie van de provincie een advies 
opgesteld. Zij is het met ons eens dat de provincie moet handhaven en dat de nieuwe 
uitbater geen gebruik mag maken van een oude vergunning van 1994.  
Het opnieuw leven inblazen van een oude vergunning, die al jaren niet is ingevuld, is 
ongewenst. 
 
We gaan in beroep 
Ondanks het advies van de Hoor en adviescommissie weigert Gedeputeerde Staten te 
handhaven en heeft ons verzoek tot handhaving afgewezen. 
Gesteund door het advies gaan we in beroep bij de Rechtbank Oost-Brabant. 
 
Houding Provinciale Staten 
De invloed van melkveehouderij is op vele vlakken zichtbaar. Buiten in het veld zien we grote 
percelen met alleen maar gras, grasfalt. Boven de grond geen bloemen en geen 
mogelijkheden voor insecten. In de bodem weinig organische stof en wormen met als gevolg 
dat de weilanden snel verdrogen. De uitstoot van methaan is aanjager van de opwarming 
van de aarde. De uitstoot van ammoniak ( stikstof ) is desastreus voor de natuur en houdt 
het opstarten van bouwprojecten tegen. 
 
Hierdoor verwacht je toch een andere houding van onze Provinciale Staten. De gemeente 
Land van Cuijk heeft een actief intrekkingsbeleid waarom dan de provincie niet! 
 
 
 
 
 
 


